
 

 Číslo materiálu: 

Komise: pro rozvoj informačních technologií 

Datum: 18.9.2013 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Jan Moravčík, Lukáš Jelínek, Aleš Kerner 

Ladislav Čermák, Jan Šmok (host) 

Ladislav Šorčík, Karel Koubský 

 

Člen RM: není určen 

Příští jednání: dle potřeby (bude svoláno e-mailem) 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

I. b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 18.9.2013. 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Nové webové stránky města 

Jan Šmok prezentoval komisi aktuální stav příprav nového webu města. V současné době je 

připraven nový layout a logická struktura, je třeba vyřešit grafickou podobu, technické 

záležitosti (zejména rozhraní pro výměnu informací) a migraci obsahu. Komise doporučuje 

provést migraci postupně – od hlavní stránky ke stránkám méně významným, a to tak, aby 

byl návštěvníkům stále k dispozici aktuální obsah. 

2. Kutnohorské listy – zkušenosti s provozem internetové verze 

Jan Šmok informoval komisi o zkušenostech z pohledu redakce a byly projednány statistiky 

návštěvnosti. Komise konstatuje, že je provoz internetové verze KHL velmi úspěšný, počet 

návštěvníků i počet navštívených stránek při každé návštěvě setrvale roste a návštěvníci 

považují tento web za významný zdroj informací o událostech ve městě. Stoupá také zájem o 

zveřejňování informací v KHL. Přestože je příprava obsahu náročná na redakční práci, daří 

se plnit KHL aktuálními informacemi. 

3. Sdílený integrovaný kalendář 



Jan Moravčík seznámil komisi s výsledky provedené analýzy. Komise navrhla dílčí změny a 

upřesnění, po jejich zapracování bude opět sjednána konzultační schůzka s MÚ (KT, OSM, 

OKCR) o návrhu řešení pro první fázi. 

4. Stav zavádění IPv6 

Ladislav Čermák informoval o pokroku oddělení informatiky v této oblasti. Komise 

doporučila některá opatření vhodná při zprovozňování IPv6 na serverech. 

5. Rezervační systém pro sokolovnu v Malíně 

Ladislav Čermák informoval komisi o aktuální situaci ohledně sokolovny v Malíně. Zatím 

není zcela jisté, zda bude potřeba elektronický rezervační systém. Pro případ, že tato situace 

nastane, komise doporučuje nasadit rezervační systém MRBS, který je zdarma a jehož provoz 

je možný na městském serveru bez dalších nákladů. 

6. Zveřejňování záznamů z jednání zastupitelstva 

Komise přivítala opětovné zavedení zveřejňování záznamů ze zastupitelstva, stejně jako 

způsob realizace zvolený oddělením informatiky. 

7. Různé 

Ladislav Čermák informoval o organizačních překážkách, které zdržely převod internetové 

domény na Oblastní nemocnici Kolín. Nicméně převod byl již zcela dokončen a ONK má 

doménu ve své dispozici. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

 

4) Reakce rady města: 

 

Usnesení č. 918/13 – zápisy z jednání komisí rady města: 

a) pro rozvoj IT - 7 pro, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:  L. Čermák 

Elektronicky ověřil: J. Moravčík, A. Kerner, L. Čermák 


